

Varde, den 21. august 2024

Referat fra beboermøde for afdeling 0137, tirsdag den 20. august 2024, kl. 17.00. På Danhostel Blåvandshuk, Strandvejen 1 A, 6840 Oksbøl.

Til stede: Der var mødt 5 beboere fra 5 husstande, og fra administrationen (VBA) Mikkel Bendtson (MB) og Peter Madsen (PM)

Mikkel Bendtson bød velkommen til mødet.

1. Valg af dirigent, referent og evt. stemmetæller	MB blev valgt som dirigent, PM som referent. Stemmetæller hvis nødvendigt.
2. Beretning siden sidste ordinære møde ved afdelingsbestyrelsen (kun det overordnede).	Beretning vedhæftet Beretningen blev sat til debat og efterfølgende godkendt.
3. Budget for det kommende år til godkendelse.	MB gennemgik budgettet og tog imod spørgsmål. Der blev spurgt til konto 115 hvorfor den stiger så meget. MB forklarede at det er et beløb der er flyttet fra konto 116 til 115 og at det ikke ændre på den samlede sum. Budgettet blev godkendt med afstemningsresultat: 5 for, 0 imod, 0 blankt.
4. Indkomne forslag: Ingen forslag	Intet
5. Valg til afdelingsbestyrelse: Afdelingsformand, afdelingsnæstformand og suppleanter.	Afdelingsbestyrelse afdeling 0137 – valgt for 2 år: Da det ikke var muligt at finde nye medlemmer til afdelingsbestyrelsen, er afdeling 0137 uden afdelingsbestyrelse indtil næste afdelingsmøde.
6. Eventuelt.	Ordet blev givet frit. Skal der snart laves nye carporte ved Skovkrogen? MB: det er ikke planlagt i nær fremtid. Kan det passe man ikke kan få reservedele til de gamle vinduer mere? MB: ja det begynder at knibe. Vi forsøger at holde liv i vinduerne indtil de skal udskiftes.

	MB opfordrede til at ringe ind hvis man har spørgsmål til den planlagte DV. Der er problemer med regnvand ved Skovkrogen 7 og 13. MB: Kontakt vicevært for besigtigelse. Hækken trives ikke ved Skovkrogen. MB: det er tidligere vurderet at hækken var ok. MB sørger for at vicevært kommer og besigtiger hæk fra carport og ud
--	---

Dirigenten takkede for god ro og orden.

Dirigent

referent



Mikkel Bendtson



Peter Madsen

D.20-08-2024

Beretning i afdeling 0137

Der er ikke meget at berette denne gang, udover dette.

- Jeg/vi var ikke med virtuel havegennemgang da jeg ikke mener det giver så meget værdi pga. sidst jeg tog fri for at være med var der ikke nye drone billeder og faktisk ikke noget at snakke om så.
- Jeg /vi mener at man fremadrettet skal afholde virtuel havegennemgang efter normal arbejdstid som dette møde her, så man kan tage med uden at skulle tage fri til det.
- Jeg/vi har ikke hørt om der skulle være nogle fra/indflytninger i år udover den der kommer på toften her senere.
- Derudover ville det være en ide at formanden fik en kopi eller adgang til f.eks. fraflytter rapporter så man ved hvad der er aftalt/skal laves osv. så man er mere med på hvad der sker i afdelingen.
- Sidste punkt er lige at minde folk om at man som formand eller bestyrelse medlem ikke er "politimand" og at f.eks. tvister/uenigheder mellem naboer går den rette vej nemlig igennem boligforeningen, så ingen fejlagtigt bliver "overfuset" uden grund.